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SKOLEBESTYRELSEN  

Distrikt Dronninglund. 

 

Der afholdes skolebestyrelsesmøde den 19. december 2019 mødet afholdes på  

Dronninglund Skole 17.30 

 

Der er formøde for de forældrevalgte klokken 17.00.  

 

 

Dagsorden: 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden.   

Dagsorden er godkendt 

 

2. Nyt fra: 

 

- Elevrådet  

Asaa og Dronninglund har deltaget i et fælles elevrådsmøde for hele kommunen. Der er blevet 

arbejdet med trivsel, læring og varieret skoledag. 

Der har været fællesspisning i Asaa med risengrød 

Julehockey i Asaa 

Halloweenarrangement og Julevolley i Dronninglund 

Der er ønske om et bordtennisbord 

 

- Personale 

Asaa: ikke meget nyt, der er juleafslutning i morgen og fælles afslutning i festsalen. 

Dronninglund: Julevolley i hallen og morgen er der juleafslutning.   

 

3. Trivselspolitik og handleplan. Der er i arbejdsgruppen blevet udarbejdet ny trivselspolitik på 

baggrund af den drøftelse, der var i skolebestyrelsen på mødet i oktober. Bilag 1 og 2. 

Trivselspolitkken og handleplan er foreløbig godkendt med få rettelser. Der eftersendes redigeret 

bilag til skolebestyrelsen til endelig godkendelse. Der skal fremover holdes to forældremøder om året 

med trivsel som forebyggende indsats på dagsordenen.  

 

4. Årsberetning. Der skal aflægges årsberetning. Hvordan skal det foregå? Der afholdes et møde hvor 

forældrene inviteres til at drøfte nogle af de indsatser som skolebestyrelsen har arbejdet med: trivsel, 

mobilfrie pauser og IT.   

 

5. Kvalitetsrapport og opfølgning fra fælles rådgivende organ den 10. december. Kort orientering til 

skolebestyrelsen. Overordnet set er der pæne resultater for kommunen set i forhold til de udgifter der 

bruges på skolen sammenholdt med andre kommuner. Der var en proces, hvor alle fik mulighed for 

at komme med forslag og begrundelser omkring de skolepolitiske målsætninger. 

  

6. Fundraising. Skal skolen sammen med andre foreninger gå sammen om at ansøge midler til 

udeområderne blandt andet i forbindelse med Dronninglund Sparekasses Fond. Skolebestyrelsen skal 

drøfte dette. 

Skolebestyrelsen bakkede op om forslaget og Steen kontakter borgerforeningen og hallens 

bestyrelse. Målet er at få skabt et attraktiv udemiljø omkring skolen for alle byens børn. 
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7. Evt. 

sommerskole/fritidaktiviteter.  

Mikrobølgeovne. Der kan ikke installeres mikrobølgeovne i klasselokalerne. 

 

 

Fremtidige punkter: 

Indhold på forældremøder. Hvad skal der være på dagsordenen på forældremøder. 

Sommerskole/fritidsaktiviteter for alle elever i Distriktet. 

 

 
 

Efter mødet vil der være en lettere julefrokost til alle 
                                       
 
 
 
                                                          - Onsdag den 22/1 – 20 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa 
 
                                                          - tirsdag den 25/2 – 20 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 
 
                                                          - tirsdag den 31/3 – 20 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 
 
                                                          - Torsdag den 5/5 – 20 kl. 17.30 – 19.30 i Asaa 
 
                                                          - Torsdag den 11/6 – 20 kl. 17.30 – 19.30 i Dronninglund 
 
                                                          Årsberetning tirsdag den 31/3 – 20 Dronninglund 
 

 

 

 


